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Protokół z Zebrania KInO ZG PTTK # 40/2025 

Rodzaj Robocze 

Data  26.02.2025 

Godzina rozpoczęcia 21:00 

Godzina zakończenia  22:27 

Miejsce Online (platforma Discord) 

Prowadzący Agnieszka Ćmiel-Gruca 

Protokołujący Zuzanna Malanowska 

Lista obecności 

(6/7) 

KInO ZG: Agnieszka Ćmiel-Gruca, Dobromir Kabuła, Zuzanna Malanowska, Bartłomiej 

Mazan, Dariusz Walczyna, Jacek Wieszaczewski 

1. Przewodnicząca KInO ZG PTTK rozpoczęła kolejne zebranie w 2025 r. i powitała uczestników. 

2. Planowany porządek obrad: 

• Zatwierdzenie notatki/protokołu z 12.02 

• Kalendarz 2026 - wybór terminu zamknięcia kalendarza, ewentualne uwagi do modyfikacji formularza 

zgłoszenia imprezy - przyjęcie ustaleń na dalszą pracę [BM] 

• Budżet – co, ile i na co [AC] 

• Odznaka OInO - regulamin - ewentualna dyskusja po korektach (językowych + grafik), głosowanie 

na wersją do druku [AC] 

• Książeczki OInO - porównanie ofert miejsc wydruku oraz wyniki poszukiwań dystrybucji [DW] 

• Archiwum InO - status tematu przestrzeni dyskowej, postęp prac [DW] 

• "Lampion" - drugie czytanie, wprowadzanie poprawek i dyskusja nad zapisami [DW, ZM] 

• Zasłużony dla rozwoju InO - kolejne czytanie - dokument Google [JW] 

• Sprawy bieżące 

3. Zaprezentowana została notatka. Poprzez głosowanie, większością głosów przyjęto protokół #39/2025 

ze spotkania w dniu 12.02.2025 - Głosowanie # 1/40/2025 

4. Bartek proponuje terminy zgłoszeń do kalendarza na 2026, aby wyglądały następująco: 

• Imprezy rangi MP - do końca października 

• Imprezy rangi PP i PPM - do końca listopada 

• Imprezy rangi O3 do końca grudnia 

Agnieszka zaproponowała, aby rangę 0-3 zgłaszać do połowy grudnia. Pojawił się również głos o prostszą 

formę zgłoszenia imprezy, mniej stron. Ograniczyć niepotrzebne dane. Poprzez Głosowanie # 2/40/2025 

większością głosów zatwierdzono powyższy terminarz. 

Zgłoszona została do Dobromira propozycja zmiany wyglądu strony z imprezami. Efekt będzie widoczny 

bezpośrednio na www Komisji. 

 

5. Na maila komisji przyszedł mail z informacją z ZG o wartości budżetu na rok 2025. W kwestii dofinansowania 

zawodów rangi MP, PP oraz kursu i zlotu, Bartek skontaktuje się z organizatorami. Po uzyskanych informacja 

komisja dokona podziau środków podczas jednego z zebrań. Darek zasugerował by organizator od razu 

potwiedził, kto będzie beneficjentem (który Oddział będzie ostatecznie rozliczał wydarzenie). Pierwotny 

budżet zaproponowany przez Agnieszkę był większy niż przyznane środki, które będą wykorzystane na: 

• Zebrania Komisji InO, 

• Wydawnictwa komisji (w tym tramwaj), certyfikaty, legitymacje, 

• Materiały inne: puchary, dyplomy za Puchar Polski i Puchar Polski Młodzieży w MnO oraz Konkursy 

Komisji, 

• Wyróżnienie zasłużonych działaczy, 

• Promocja odznak InO w ramach 75 lat z PTTK. 



2 | S t r o n a  
 

 

6. Odznaka InO. Jednolita forma udostępniona przez Agnieszkę w tygodniu była dostępna na platformie Discord 

Po przejrzeniu regulaminu pojawiła się wątpliwość w temacie opisu punktacji za 1 punkt za etapy. Zuzanna 

poprosiła o przemyślenie opisu - Głosowanie # 3/40/2025. Zostały zaproponowane dwie formy zapisu: Opcja 

1: za wszystkie pozostałe etapy InO oraz wszelkie trasy na orientację niebędące InO, Opcja 2: za wszystkie 

pozostałe etapy na orientację - Głosowanie # 4/40/2025 zakończyło się remisem 3-3. W przypadku remisu, 

ostateczną decyzję podjęła Agnieszka, która zdecydowała o zachowaniu bieżącego zapisu Opcja 1. Poprzez 

Głosowanie # 5/40/2025 zatwierdzono ostateczną wersję regulaminu Odznaki InO. Agnieszka przekaże do 

zatwierdzenia przez ZG. 

 

7. Książeczka Odznaki InO - zbieramy jeszcze informacje o opcji wydruku 

8. Zasłużony dla rozwoju InO. Czytanie jednolitego tekstu. Poprawiono zapis w paragrafach na numerację 

rzymską. Projekt będzie przekazany do wglądu na stronie komisji oraz na Facebooku w celu zebrania 

informacji od środowka w terminie do 13.03 będą zbierane wnioski do ewentualnej korekty. 

 

9. Książeczka OInO. Konkurs na okładkę, wpłynęło kolejne zgłoszenie, Dobromir zbierze zgłoszenie w jednym 

miejscu na platformie Discord.  

10. Agnieszka dostała pytanie, czy można przekazać dyplomy za PPM, aby mogły być wręczone na najbliższych 

imprezach PPM. 

11. Darek zgłosił prośbę o przekazanie danych o działalności członków Komisji za 2024 r. 

12. Ustalono datę następnego zebrania online na 5.03.2025 r. 

------------------------------------- koniec protokołu -------------------------------- 

Głosowania podczas obrad 

Głosowanie # 1/40/2025 

Czy jesteś za zatwierdzeniem notatki z 12.02? 

 

4 za/ 0 przeciw/ 2 wstrzymujący się 

• Agnieszka Ćmiel-Gruca – głos za (t) 

• Dobromir Kabuła – głos za (t) 

• Zuzanna Malanowska – głos za (t) 

• Bartłomiej Mazan – głos wstrzymujący (w) 

• Dariusz Walczyna – głos za (t) 

• Jacek Wieszaczewski – głos wstrzymujący (w) 

 

 

Głosowanie # 2/40/2025 

Czy jesteś za zatwierdzeniem terminów zgłoszeń imprez: 

• Imprezy rangi MP - do końca października 

• Imprezy rangi PP i PPM - do końca listopada 

• Imprezy rangi O3 do połowy grudnia 

 

6 za/ 0 przeciw/ 0 wstrzymujący się 

• Agnieszka Ćmiel-Gruca – głos za (t) 

• Dobromir Kabuła – głos za (t) 

• Zuzanna Malanowska – głos za (t) 

• Bartłomiej Mazan – głos za (t) 

• Dariusz Walczyna – głos za (t) 

• Jacek Wieszaczewski – głos za (t) 
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Głosowanie # 3/40/2025 

Czy otwieramy regulamin OInO do zmian? 

 

2 za/ 1 przeciw/ 3 wstrzymujące się 

• Agnieszka Ćmiel-Gruca – głos wstrzymujący (w) 

• Dobromir Kabuła – głos za (t) 

• Zuzanna Malanowska – głos za (za zmianą) 

• Bartłomiej Mazan – głos wstrzymujący (w) 

• Dariusz Walczyna – głos wstrzymujący (w) 

• Jacek Wieszaczewski – głos przeciw (przeciw) 

 

Głosowanie # 4/40/2025 

Zmiana zapisu punktacji 1 pkt Opcja 1: za wszystkie pozostałe etapy 

InO oraz wszelkie trasy na orientację niebędące InO, Opcja 2: za 

wszystkie pozostałe etapy na orientację. 

 

3 za opcją 1/ 3 za opcją 2  

• Agnieszka Ćmiel-Gruca – głos za opcją 1 

• Dobromir Kabuła – głos za opcją 2  

• Zuzanna Malanowska – głos za opcją 2 

• Bartłomiej Mazan – głos za opcją 1 

• Dariusz Walczyna – głos za opcją 2 

• Jacek Wieszaczewski – głos za opcją 1 

 

Głosowanie # 5/40/2025 

Czy jesteś za zatwierdzeniem regulaminu OInO i przekazaniu do ZG 

do dalszego zatwierdzania i publikacji  

 

5 za/ 0 przeciw/ 1 wstrzymujący się 

• Agnieszka Ćmiel-Gruca – głos za (t) 

• Dobromir Kabuła – głos za (t) 

• Zuzanna Malanowska – głos wstrzymujący (w) 

• Bartłomiej Mazan – głos za (t) 

• Dariusz Walczyna – głos za (t) 

• Jacek Wieszaczewski – głos za (t) 

 

Lista obecności na zebraniu #40/2025 (zrzut). 

 


